
Protokół nr III/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 28 grudnia 2018 r.  

w Domu Kultury w Chmielniku. Starobuska 10, sala konferencyjna  

w godzinach od 15:30 do 17:00. 

1. Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita 

Jabłońska, która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała radnych do Rady 

Miejskiej w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników urzędu, burmistrza Pawła Wójcika oraz mieszkańców miasta  

i gminy Chmielnik.  

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie art. 20 ust. 1b ustawy  

z 8.03.1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, że obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

 

Lista obecności sołtysów na III sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Stwierdzenie kworum 

 

  W momencie otwarcia sesji na Sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych).  

Lista obecności radnych na sesji dnia 28 grudnia 2018 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 

Za przyjęciem protokołu z III sesji głosowało 15 radnych. 

Lista imienna głosowania 

15 ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska – Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

Protokół z III sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – Inspektora do 

Spraw Obsługi Rady Miejskiej oraz Katarzynę Baran – pracownika Wydziału Administracji  

i Promocji. 

 

4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

ZA przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 



Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

5. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz na początku swojego sprawozdania podziękował za wszystkie zaproszenia 

na spotkania świąteczno – wigilijne, w których miał zaszczyt uczestniczyć. Następnie 

przedstawił postęp prac jaki ma miejsce na budowie Zespołu Placówek Oświatowych  

w Piotrkowicach, a także świetlic w Śladkowie Dużym i Ługach.  

Paweł Wójcik powiedział, że w najbliższym czasie firma „Projekt –Technika” będzie 

przygotowywała projekt termomodernizacji budynków użyteczności publicznej. Projektem 

zostanie objęty budynek OSP Kotlice oraz budynek Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Zreczu Dużym. Głównym celem jest docieplenie budynków, a także wymiana ogrzewania 

centralnego i pieców. Kolejną rozpoczynającą się inwestycją jest budowa Komisariatu Policji  

w Chmielniku. Na przełomie stycznia i lutego zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie 

inwestycji, ponieważ już wszystkie pozwolenia zostały wydane. 

Burmistrz wspomniał, że rozpoczęły się wizyty związane z przygotowaniem domostw 

na montaż instalacji fotowoltaicznych. Urząd Miasta wystawił odpowiednie upoważnienie 

tylko dla jednego pracownika, który ma prawo sprawdzać domy pod względem możliwości 

montażu instalacji. Ostrzegł także, aby nie podpisywać żadnych wstępnych umów z innymi 

firmami. 

Paweł Wójcik przedstawił harmonogram spotkań wiejskich, na których będą 

odbywały się wybory sołtysów i rad sołeckich na pięcioletnia kadencje. 

 

6.Podjęcie uchwały w sprawie kreślenia szczegółowych wymogów raportu o stanie 

Miasta i Gminy Chmielnik  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych. 

ZA podjęciem uchwały III/21/2018 w  sprawie kreślenia szczegółowych wymogów 

raportu o stanie Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 



Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego.  

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego –Dyrektora Urzędu. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały III/22/2018 w sprawie wskazania wstępnego miejsca 

lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej 

w Chmielniku na 2019 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Anitę Jabłońską – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono  uwag ani pytań.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych. 

  ZA podjęciem uchwały nr III/23/2018 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Miejskiej w Chmielniku na 2019 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 



0 - NIEOBECNY 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2018 – 2035.  

  Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych. 

  ZA podjęciem uchwały nr III/24/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035  głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 – NIEOBECNY 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2018 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych. 

  ZA podjęciem uchwały nr III/25/2018 w sprawie zmian budżetu na 2018 rok 

głosowało 15 radnych.. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2019 – 2035.  

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 



radnych. 

  ZA podjęciem uchwały nr III/26/2018 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chmielnik na lata 2019 – 2035 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2019 

rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. 

Po omówieniu projektu głos zabrał Burmistrz Paweł Wójcik, który w swojej 

wypowiedzi podsumował poprzednie lata pod względem finansowym, a także przedstawił 

najważniejsze inwestycje i projekty, na które przeznaczony będzie tak duży budżet  

w nadchodzącym roku. Do najważniejszych zadań zaliczyć należy między innymi: 

modernizację oświetlenia na terenie gminy Chmielnik, odnawialne źródła energii, 

zakończenie budowy szkoły w Piotrkowicach, a także budowa sali gimnastycznej przy Szkole 

Podstawowej w Chmielniku. 

Przewodnicząca  odczytała projekt uchwały budżetowej oraz opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej: 

- Uchwała nr 2943/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  

z dnia 11 grudnia 2018 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały Budżetowej Miasta  

i Gminy Chmielnik na 2019 rok, 

- Uchwała nr 2944/2018 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 11 grudnia 2018 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Miasta  

i Gminy Chmielnik w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Chmielnik 

na 2019 rok i lata następne, 

- Uchwała nr 2945/2018 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 11 grudnia 2018 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Chmielnik na 2019 

rok. 

Powyższe opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowią załącznik do protokołu. 



Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka 

Lenartowicz oznajmiła, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2019 rok. 

 Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie budżetu na rok 2019. 

W ramach dyskusji głos zabrał radny Grzegorz Wesołowski, który zapytał: „budżet się 

rozwija, a ulica Leśna ciągle jest gdzieś pomijana z tyłu. W szczególności chodzi o temat 

chodnika i oświetlenia?”  

Burmistrz odpowiedział, że  „w budżecie nie są zawarte wszystkie zadania, które mamy 

zamiar wykonać. Planujemy wykonać ścieżkę rowerową lub ciąg rekreacyjny, ale niestety nie 

mogę określić terminu kiedy to zostanie wykonane.”  

Grzegorz Wesołowski podziękował za odpowiedź, ale poprosił jeszcze o odpowiedź  

i deklarację w tej sprawie Mariusza Ścianę Członka Zarządu Powiatu Kieleckiego. 

Mariusz Ściana odpowiedział, że zabierze głos w sprawach różnych, gdyż nie czuje się 

upoważniony do zabierania głosu w dyskusji na temat budżetu gminy Chmielnik. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr III/27/2018 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chmielnik na 2019 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę 

będącą uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku 

w 2019 r.  

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział  

15 radnych. 



ZA podjęciem uchwały nr III/28/2018 w sprawie ustalenia kwoty dotacji 

przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji 

Społecznej w Chmielniku w 2019 r. głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 

15 – ZA 

Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 

Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 

Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 

0 - PRZECIW 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 

0 - NIEOBECNY 

 

14. Sprawy różne. 

Mariusz Ściana odniósł się do pytania radnego Grzegorza Wesołowskiego odnośnie 

ulicy Leśnej. Powiedział, że „problem tej ulicy” trwa już wiele lat i nie jest to na pewno  

od roku 2014. „Jednym z powodów dla którego ulica ta nie jest remontowana jest to,  

że środki finansowe są lokowane tak jak na to pozwala budżet. Obecnie Zarząd Powiatu  

nie jest w stanie przedstawić wiążącej daty, kiedy ta inwestycja będzie mogła być 

zrealizowana.” 

W sprawach różnych głos zabrała Irena Gmyr. W pierwszej części swojej wypowiedzi 

jako radna Powiatu Kieleckiego podziękowała za wsparcie w wyborach samorządowych. 

Wyraziła nadzieję, że wspólnie z nowym Zarządem Powiatu w Kielcach uda się zrealizować 

wiele zadań na terenie miasta i gminy Chmielnik. Następnie, jako prezes Zarządu 

Międzyzakładowego Ludowego Klubu Sportowego „Zenit” Chmielnik przedstawiła sytuację 

finansową oraz działalność Klubu. Podziękowała, za realizowaną przez Gminę Chmielnik 

modernizację obiektów „Zenitu” przy ul. Dygasińskiego, a także za przekazane wsparcie od 

osób fizycznych dla Klubu. 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Chmielnik Zbigniew Mleczko przedstawił plany odnośnie 

otwarcia przy nadleśnictwie obiektu edukacyjno – turystycznego, z którego będą mogli 

korzystać zarówno młodzież jak i dorośli. Dodał także, że Nadleśnictwo ze swej strony  

nie może wspomóc budowy chodnika na ulicy Leśnej, ponieważ nie pozwalają na to przepisy 

prawa. Nadleśnictwo podlega Skarbowi Państwa. Jedyną inwestycję, którą  mogą wspomóc 

Lasy Państwowe  to tylko drogi z przeznaczeniem do wywozu drewna. 

Radny Hieronim Górski jako mieszkaniec ulicy Leśnej potwierdził, że problem ulicy 

trwa już od ponad 13 lat, a nie tak jak przedstawił to Grzegorz Wesołowski od 2014 roku. 

Korzystając z obecności Nadleśniczego Hieronim Górski poprosił o wycięcie drzew, które 

znajdują się przy Nadleśnictwie, ponieważ po wichurach na całej długości ulicy leżą 

połamane gałęzie, które zagrażają bezpieczeństwu mieszkańców. 



Nadleśniczy Zbigniew Mleczko odpowiedział, że drzewa te znajdują się w pasie 

drogowym, a jest to droga powiatowa. 

Teresa Hupa sołtys sołectwa Chomentówek potwierdziła, że drzewa, o których 

wspominał radny były przeznaczone do wycinki już kilka lat temu, niestety mieszkańcy ulicy 

Leśnej nie wyrazili na to zgody. 

Sołtys sołectwa Przededworze Ewelina Kowalczyk zapytała na jakim etapie jest 

budowa fermy drobiu na Przededworzu. Mieszkańcy są zaniepokojeni tym tematem  

i dopytują. Nie wiadomo jakich informacji można im udzielić. 

Danuta Hanszke Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

powiedziała, że wszystko jest na pierwszym etapie wydania decyzji środowiskowych. 

Mieszkańcy przychodzą także do urzędu, dlatego odzew i zainteresowanie jest bardzo duże.  

Sołtysi Kotlic Jolanta Bogacz i sołtys Lubani Paweł Wysocki w imieniu wszystkich 

sołtysów gminy Chmielnik złożyli podziękowanie burmistrzowi, radnym oraz pracownikom 

urzędu za dobrą i owocną współpracę na rzecz naszej gminy w obecnej kadencji sołeckiej 

2015 -2019. 

15. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania się porządku III sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady dokonała 

zamknięcia obrad dnia 28 grudnia 2018 roku. 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

Adam Pietrzyk –  

Katarzyna Baran –  

 

 

 


